
 
 
 
 

Til medlemmerne af Folketingets Restudvalg 
 
Vi er en forening af beboere i Skagen Centrum, som i en årrække har været udsat for 
musik forurening fra byens restauranter, der af kommunen har tilladelse til at afholde 
udendørs kommercielle koncerter. En tilladelse der kun gælder for Skagen. Ikke 
kommunens andre byer, hvor det er forbudt. 
 
Foreningen blev dannet i 2017 med det håb, at vi kunne komme i dialog med 
Frederikshavns Kommunes borgmester Birgit Stenbak Hansen om vores problem. Men 
det har indtil nu været resultatløst. 
 
Da kommunerne har selvstyre, er klager, anker og protester umuligt. 
 
Derfor har vi tidligere på året skrevet til miljøministeren - med samme resultat - intet 
svar. 
 
 Vi vil nu bede restudvalget om hjælp i vores kamp. En kamp der gælder vores helbred. 
 
Vedlagt vil I finde brev til miljøministeren, samt en Excel fil (Pdf-format) der 
anskueliggør hvad vi er oppe imod her i Skagen. 
 
Vi håber på udvalgets hjælp. 
 
Tak. 
 
Med venlig hilsen 
Mogens Bandholm 
 
formand for Beboerforeningen for Skagen Centrum 
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